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ДИРЕКТОР БАЈАТОВИЋ 
ЗА РТС: СРБИЈА ИМА 

СТАБИЛНО СНАБДЕВАЊЕ 
ГАСОМ ИЗ „ТУРСКОГ“ ТЈ. 

„БАЛКАНСКОГ ТОКА“! 
РУСИЈА НЕЋЕ ОСТАВИТИ 

СРБИЈУ БЕЗ ГАСА!

НА КОНСТИТУТИВНОЈ 
СЕДНИЦИ ФОРМИРАН 

НОВИ ОДБОР ЈСО 
„СРБИЈАГАС“ ЗА ВИШЕ 
ПОСЛОДАВАЦА! НОВИ 

ПРЕДСЕДНИК СИНДИКАТА 
МОМЧИЛО ГАГОВИЋ!

СРБИЈАГАС И У 2024. 
ВЕОМА ПРИСУТАН У 

МЕДИЈИМА! АНАЛИЗА О 
 МЕДИЈСКОЈ 

ЗАСТУПЉЕНОСТИ 
ПОКАЗАЛА ДА ЈЕ ЦЕНА 
ГАСА ТЕМА О КОЈОЈ  ЈЕ 

БИЛО НАЈВИШЕ ОБЈАВА!

СРБИЈАГАС

Надзорни одбор ЈП „Србијагас“ на седници 
одржаној 30. јануара у законском року 
усвојио је Извештај о реализцији годишњег 
Програма пословања компаније у периоду 
01. јануар-31. децембар 2024. године. 
Како је том приликом истакао председник 
НО проф. др Муамер Реџовић који је 
председавао седницом, најважније је 
да је и у протеклој години остварено 
континуирано снабдевање потрошача 
природним гасом, да су спроведене 
инвестиционе активности, нарочито на 
стратешким пројектима и да је акценат 
био на ефикасности наплате потраживања 
и ликвидности предузећа. Када буду 
завршени финансијски извештаји за 2024, 
овај извештај биће допуњен и коригован и 
достављен Надзорном одбору на усвајање.

Надзорни одбор усвојио је још неколико 
значајних докумената, у оквиру законом 

утврђених 
рокова, а то 
су, пре свега, 
Извештај 
Централне 
пописне 
комисије о 
извршеном 
годишњем 
попису имовине 
и обавеза ЈП 
„Србијагас“ 

са стањем на дан 31.12.2024. године и 
одобрио предложени начин књижења 
утврђених разлика по попису, као и 
Извештај о раду Интерне ревизије и 
Извештај о раду Комисије за ревизију ЈП 
„Србијагас“ за прошлу годину.

Чланови Надзорног одбора усвојили су 
данас и Кориговани Програм пословања 
Србијагаса за 2025, у складу са 
инструкцијама Министарства рударства 
и енергетике и Министарства финансија, 
као и важећим законским прописима и 
методологијама.

Надзорни одбор ову, иначе, 100. јубиларну 
седницу, одржао је у просторијама 
компаније у Мастер центру Новосадског 
сајма, а присуствовали су јој чланови НО и 
представници пословодства компаније.  
               (www.srbijagas.com)

НО ЈП „СРБИЈАГАС“ одржао јубиларну, 100. редовну седницу у овом сазиву

УСВОЈЕН ИЗВЕШТАЈ О ПОПИСУ ИМОВИНЕ И 
ОБАВЕЗА НА КРАЈУ 2024.
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Директор Србијагаса гостовао у Дневнику РТС 

СРБИЈА ИМА СТАБИЛНО СНАБДЕВАЊЕ ИЗ 
„БАЛКАНСКОГ“ ОДНОСНО „ТУРСКОГ ТОКА“

И овог месеца бележимо присуство нашег директора 
у медијима. Гостујући у Дневнику Радио телевизије 
Србије Душан Бајатовић је истакао да Србија не мора 
да брине до краја грејне сезоне и да гаса имамо и 
више него довољно.

-Тренутно Србија повлачи 11 милиона кубних метара 
гаса преко Турског тока, а може и више. Не морамо 
да бринемо до краја грејне сезоне, гаса имамо и 
више него довољно. Ми смо се добро припремили. 
Имамо 100 милиона кубних метара у Мађарској и 

напуњен Банатски Двор. Повлачимо до 2,5 милиона из 
Азербејџана, тако да све заједно можемо дневно да 
испоручимо до 19 па чак и 21 милион кубних метара 
гаса, а у пиковима зиме не предвиђамо више од 17 
милиона, казао је директор Бајатовић и додао да до 
краја грејне сезоне потрошачи не морају да брину ни 
када је реч о цени.

-Цену гаса за домаћинства нећемо мењати, имамо 
довољно гаса и не треба да бринемо, поручио је он.

У разговору са уредницом РТС Ружицом Врањковић, 
директор је рекао и то да је све што може да се 
произведе у Азербејџану, продато годинама унапред.

-Сви траже уговоре на 15 година, иначе нико не би 
правио гасоводе. Гаса има, али га треба произвести, 
а нема ни довољно бродова за транспорт. Питање 
финансијских санкција које су уведене Русији створило 
је проблем плаћања гаса. Ми имамо неке модалитете и 
успели смо да платимо оно што смо узели. Гаса имамо, 
чак и вишка, рекао је за РТС директор Србијагаса 
Душан Бајатовић. 
       (www.rts.rs)

Прва седница Надзорног одбора ЈП „Србијагас“ у 2025. години одржана у Новом Саду

НА ДНЕВНОМ РЕДУ ИЗВЕШТАЈИ СТРУЧНИХ 
КОМИСИЈА И СЕТ ДОКУМЕНАТА ИЗ ОБЛАСТИ 
ИНТЕРНЕ РЕВИЗИЈЕ

Надзорни одбор Јавног предузећа „СРБИЈАГАС“ на 
седници одржаној 23. јануара у Новом Саду, донео 
је одлуке о усвајању више редовних пословних 
извештаја са стањем на 
дан 31.12.2024. године, 
са заједничким обележјем 
позитивних пословних 
показатеља у свим 
сегментима, а све у циљу 
обезбеђења сигурног и 
континуираног снабдевања 
Републике Србије 
природним гасом.

Између осталог, усвојени 
су извештаји о процени ризика наплате краткорочних 
потраживања и пласмана и њиховом вредновању, 
о вредновању дугорочних финансијских пласмана 
и потраживања и квалификацији заједничких 
аранжмана, о вредновању залиха и датих аванса, 
као и Извештај стручне комисије за сагледавање 
одступања тржишних вредности у односу на 

књиговодствене вредности 
некретнина, постројења, опреме 
и инвестиционих некретнина, 
нематеријалне имовине и 
преиспитивање века и резидуалне 
вредности средстава ЈП „СРБИЈАГАС“. 
На седници су усвојена и „Обрачуната 
резервисања за одговарајуће накнаде  
запослених на основу актуарског 
обрачуна, такође са стањем на дан 
31. децембар 2024“, а поред тога и 
„Обрачуната резервисања за судске 

спорове“ на крају године.

Чланови Надзорног одбора, на седници којој је 

председавао председник НО проф. др Муамер 
Реџовић, у складу са законом утврђеним роковима, 
усвојили су и неколико значајних докумената из 
области ревизије, а то су План рада Комисије за 
ревизију ЈП „СРБИЈАГАС“ за 2025. годину, Стратешки 
план интерне ревизије у трогодишњем периоду, до 

2027. године, и План интерне ревизије за ову 
пословну годину.  

Седници, на којој је, у оквиру дискусије, 
поново акценат стављен на потребу 
кадровског јачања у циљу сигурног 
и безбедног рада и обављања свих 
делатности предузећа,  присуствовали су 
чланови Надзорног одбора и представници 
менаџмента компаније.        
       (www.srbijagas.com)

O америчким санкцијама НИС-у директор говорио у „ОКО“ магазину на РТС 

РУСИЈА НЕЋЕ ОСТАВИТИ СРБИЈУ БЕЗ ГАСА
Још једно гостовање директора Србијагаса у медијима 
изазвало је велику пажњу и пренели су га бројни 
медији у земљи. Наиме, гостујући у „ОКО“ магазину 
на РТС-у, који је био посвећен америчким санкцијама 
НИС-у, директор Србијагаса Душан Бајатовић рекао 
је да  Русија неће оставити Србију без гаса.

-Кључан је разговор српског и руског председника 
Александра Вучића и Владимира Путина, али прво 
Србија треба да разговара са САД, како бисмо сазнали 
шта конкретно Американци траже, рекао је Бајатовић 
истичући да Србија има довољно новца за куповину 
удела у НИС-у, али указујући ипак на то да још није 
познато шта Вашингтон тражи.

-Ми не знамо шта ће да траже Американци. Да 
ли је то 49 одсто, па ће бити довољно, да ли је то 
да буде испод једне трећине па да Руси немају 
блокирајући пакет, или је то 100 одсто, што су нам 
јавно сугерисали, јер то је највећа зона безбедности за 
Србију, рекао је он.

На питање да ли 
ће те санкције 
отежати 
преговарачку 
позицију Србије 
са Русијом 
око гасног 
аранжмана, 
Бајатовић је 
рекао да Русија 
неће оставити 
Србију без гаса.

-Добро је ово што је председник Вучић преко 
приватних веза позвао председника Азербејџана, па 
имамо и даље количине гаса, то је диверсификација, 
сигурност, али ја морам да вам кажем, у наредним 
годинама неће бити решења за гасну једначину за 
југоисточну Европу без руског гаса, истакао је он.  
         (www.rts.rs)



Влада Србије, почетком месеца, 
формирала је тимове за преговоре 
са Русима о дугорочном уговору за 
снабдевање гасом и за преговоре 
о НИС-у, изјавила је министарка 
рударства и енергетике Дубравка 
Ђедовић Хандановић. Такође, 
формирано је и Координационо 
тело које ће координисати 
рад та два тима, са Милошем 
Вучевићем на челу. Како је 
речено, министри ће бити део 
тимова, а Влада ће настојати да 
се ефекти најављених америчких 
санкција НИС-у не прелију 
негативно на нашу привреду.

-Настојаћемо и да обезбедимо 
по најбољим условима нови 
дугорочни уговор о снабдевању 
гаса са Русима, рекла је 
министарка и истакла да грађани не би требало 
да брину, јер ће надлежни изнаћи најбоље могуће 
решења да грађани не би били угрожени.

-Ми се снабдевамо гасом, пре свега захваљујући 
Русији и добрим односима са Русијом. Ми то морамо 
да очувамо и то је апсолутни приоритет. И у том 
духу ћемо те разговоре и водити, наравно на челу са 

председником Вучићем, који је најавио разговоре са 
председником Путином и то је јако битно, нагласила 
је министарка и додала да Србију у 2025. години чека 
обнављање дугорочног гасног аранжмана са Русијом, 
да смо ове зиме обезбедили и додатне количине гаса, 
пре свега из Руске Федерације и неке додатне мање 
из Азербејџана.      
               (www.tanjug.rs)

Ових дана почеће изградња још 220 полуприкључака 
за домаћинства која су потписала предуговор са 
Општином Нови Београд и ЈП „СРБИЈАГАС“. Тиме 
ће са 790 већ изграђених, за два месеца укупно 
1.000 новобеоградских домаћинстава добити 
полуприкључке за грејање на гас, наводи се на 
званичном сајту општине.

Пројекат гасификације који је у току подразумева 
прелазак појединих домаћинства са дрвета и 

пелета на гас, што ће допринети еколошки 
прихватљивијем, практичнијем и дугорочно 
јефтинијем начину грејања. 

Према уговору потписаном између ГО Нови 
Београд и ЈП „СРБИЈАГАС“, могућност прикључка 
на гас добили су житељи у блоковима 13, 18, 
25 и 64, насеље Тошин бунар, Ушће, привредна 
зона Ауто-пут, Бежанија 2-Ледине, Бежанија и 
Бежанијска коса.

Медији преносе да је до сада урађено готово 
60 километара диструбутивне гасоводне 
мреже ниског притиска до 4 бара, од укупно 

предвиђених 64 километра, а у наредном периоду 
биће завршена и последња четири километара у 
Војвођанској улици, од Кружног тока ка Тошином 
бунару. У плану је и изградња диструбутивне 
гасоводне мреже ниског притиска до 4 бара у околини 
Одбојкашког центра и Спортског центра „11. април“. 
Сви радови, како је саопштено,  теку у предвиђеним 
роковима. 
                 (www.b92.net)
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Влада формирала тимове за преговоре са Русима о дугорочном гасном аранжману и НИС-у

ТИМ ЗА ГАС У ФОКУСУ ЋЕ ИМАТИ НОВИ 
ДУГОРОЧНИ УГОВОР О СНАБДЕВАЊУ ГАСОМ

Гас стиже до свих домаћинстава на подручју Града Суботице

ОВЕ ГОДИНЕ ПОЧИЊУ РАДОВИ НА ГАСИФИКАЦИЈИ 
15 ПРИГРАДСКИХ НАСЕЉА

Прошлог месеца Градско веће Суботице усвојило 
је Програм којим је предвиђена гасификација 15 
приградских насеља у том граду. Пројектом је 
предвиђена изградња више од 500 километара 
гасовода, као и око 7,5 километара магистралног 
гасовода, а укупна вредност пројекта процењена је на 
38,7 милиона динара. Целокупан пројекат финансираће 
ЈП “СРБИЈАГАС”.

Како преносе тамошњи медији, након година 
ишчекивања да се и њихови домови загреју на 
гас, становници приградских насеља ову годину 
дочекали су са радосном вешћу - више од 14 хиљада 
домаћинстава у 15 приградских насеља добиће 
могућност прикључења на гасоводну мрежу.

Програмом гасификације дела приградских насеља 
нису обухваћена сва приградска насеља, будући да је 
Град Суботица преко ЈКП “Суботицагас” већ извршио 
гасификацију у одређеним насељима, а сада су на ред 
дошла насеља у којима је гасификацију требало да 
уради “Телефонија” из Београда, предузеће које је у 
међувремену отишло у стечај. 

-Град има 18 приградских насеља, од чега је, поред 
самог града, на Палићу, у Шупљаку и на Келебији 
извршена гасификација. Сва остала насеља, улазе у 

програм, чиме 
ће се, након 
реализације овог 
пројекта, гасно-
дистрибутивна 
мрежа проширити 
на читаву 
територију  града. 
Имаћемо два 
оператера - један ће 
бити „СРБИЈАГАС“ а 
други „Суботицагас“,  појаснили су у Секретаријату за 
комуналне послове, енергетику и саобраћај.

Након што је усвојен Програм, уследиће потписивање 
Уговора о пословно-техничкој сарадњи, између Града 
Суботице, ЈП „СРБИЈАГАС“ и стратешког партнера. 
У првој половини ове године ући ће се у припремне 
радове за потписивање уговора, да би се стекли услови 
да се половином године крене са радовима. Насеља 
која су обухваћена Програмом гасификације су Бајмок, 
Стари Жедник, Нови Жедник, Чантавир, Вишњевац, 
Мала Босна, Хајдуково, Ђурђин, Горњи Таванкут, Доњи 
Таванкут, Љутово, Рата, Биково, Бачко Душаново и 
Бачки Виногради.     
                      (www.subotica.com)

Око 1.000 Београђана прелази на гас

НОВИХ ШЕЗДЕСЕТАК КИЛОМЕТАРА ГАСОВОДА 
УСКОРО У ФУНКЦИЈИ

ДИРЕКТОР СРБИЈАГАСА У ТИМУ ЗА ПРЕГОВОРЕ СА РУСИМА 
Милош Вучевић руководиће Координационим телом за усмеравање рада у циљу обезбеђивања сигурног снабдевања 
нафтом и гасом Србије, објављено је у Службеном гласнику. То тело ће координисати рад тимова за преговоре са Русима 
о дугорочном уговору за снабдевање гасом и преговоре о НИС-у. За чланове ове кровне радне групе, која може упућивати 
предлоге и препоруке надлежним органима државне управе и другим органима и организацијама, али и да тражи од 
њих податке, документа и извештаје који су потребни за обављање задатака, именовани су први потпредседник владе и 
министар финансија Синиша Мали, министри енергетике и спољних послова Дубравка Ђедовић Хандановић и Марко 
Ђурић, као и директор ЈП „СРБИЈАГАС“ Душан Бајатовић. Чланови Координационог тела су и потпредседник Владе 
задужен за праћење стања пројеката из делокруга више министарстава и посебних организација владе у координацији са 
председником Србије Александар Вулин, министар без портфеља задужен да прати стање, предлаже мере и учествује 
у координацији активности у области међународне економске сарадње, као и у области друштвеног положаја цркве у 
земљи и иностранству Ненад Поповић и гувернер Народне банке Србије Јоргованка Табаковић. Како је објављено у 
Службеном гласнику, чланови овог тела су и шефови кабинета председника Републике и Владе Србије Ивица Којић и 
Жарко Мићин, вршилац дужности помоћника министра рударства и енергетике за нафту и гас Саша Коковић, као и 
члан Одбора директора НИС и саветник председника Републике Драгутин Матановић. За секретара Кординационог тела 
за усмеравање рада у циљу обезбеђивања сигурног снабдевања нафтом и гасом Србије именован је заменик Генералног 
секретара Владе Петар Јањић. Како је објављено у Службеном гласнику, Координационо тело разматра питања и 
координира и усмерава рад органа државне управе и других надлежних субјеката у вези са припремом, преговарањем и 
закључивањем могућих аранжмана и предузимањем свих активности у обезбеђивању сигурног снабдевања нафтом и гасом 
Републике Србије.

(www.euronews.rs)



Ксенија Аћимовић 

На почетку нове пословне године, како је то уобичајено, Служба за односе с 
јавношћу  и маркетинг анализира, припрема и сумира резултате истраживања 
о медијском присуству и конотацији објављених текстова о нашој компанији 
у протеклој години. Дакле, овога пута у 2024! Увек занимљива анализа за 
све нас који учествујемо у њеној припреми, а верујемо и за све запослене 
Србијагаса – да видимо где смо у јавности! 

Према оном што се, најпре, може запазити број објављених текстова и прилога 
у свим врстама медија које постоје, је значајно мањи него ранијих година. 
Дакле, за разлику од 2023, када је било 5.036 чланака, у години која је сада 
већ за нама, наш Србијагас спомињан је у 2.670 објава, што је за 47% мање. И 
још нешто има ознаку „мање“, а то су објаве са негативним предзнаком. 2023. 
било их је 7%, а 2024. један проценат мање. Позитивних текстова је укупно 
било 1.535 односно 57,49%, а неутралних нешто мање од 1.000 тј. 36,44%.

Теме, мање-више, исте као и 2023. године од „Пословања Србијагаса“, 
„Снабдевања и тржишта гаса“, „Гасификације“ и „Гасних интерконекција“ 
па до гостовања и изјава директора Србијагаса Душана Бајатовића у 
медијима и, ове године, једне нове теме, која је избила у први план, односно 
имала значајан број објава, а то је „Сарадња са Азербејџаном“. Оно што 
је интересантно, и ове године тема број један је „Цена гаса“ са укупно 
објављена 523 текста и учешћем у укупним објавама од безмало 20%. За њом 
следе приче о пословању компаније (468), затим о снабдевању гасом (363), 
гасификацији (271), а велики удео у објавама односи се на присуство изјава 
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Анализа медијске заступљености ЈП „СРБИЈАГАС“ у 2024.

НАЈВИШЕ ТЕКСТОВА О ЦЕНИ ГАСА
директора Бајатовића, укупно 360 текстова и прилога, и то са 37% позитивно 
пренетих објава.

Веома важан сегмент ове анализе јесу и конкретни медији у којима се највише 
писало и причало о нашој компанији. Њихова генерална анализа показује да је 
83,11% учешће интернет медија, да је 9,81% штампаних медија, а да преостали 
удео од око 7% чине електронски медији, односно ТВ и радио станице. Сајтови 
на којима су се могле наћи објаве о Србијагасу, по учесталости објава, су 
следећи: www.naslovi.net (144), www.vesti.rs (52), www.danas.rs (62), www.rts.rs 
(49), www.novosti.rs (46), www.nova.rs (46), www.tanjug.rs (38) и бројни други, а 
пратили смо њих 20-так. Значајан број објава на интернету имале су и агенције 
Танјуг (38), Бета (33) и Фонет (29). Телевизије на којима је објављено највише 
прилога о нашем предузећу су РТС (42), Пинк ТВ (21), РТВ (16), Прва телевизија 
(8), Хепи ТВ (7) и ТВ Б92 (2). Новине са највише текстова о нашим темама биле 
су Новости (37), Дневник (30), Данас (21), Политика(21) и Информер (17). 

Подаци до којих смо дошли, показују да је јавност добро обавештена о главном 
задатку и обавези националне гасне компаније, а то је сигурно, стабилно 
и безбедно снабдевања тржишта природним гасом и да смо ми тај посао 
беспрекорно обављали и у току 2024. године. Стабилност цена и уредно 
снабдевање, гасне интерконекције, континуитет у пословима гасификације 
и редовно одржавање гасоводног система, такође су били међу главним 
насловима и наводима који су се у јавности преносили. Једном речју, добра 
година за нашу репутацију и високу позицију, како у пословном свету, тако и 
међу нашим потрошачима.
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Весна Арсић

Никола, Гоца, Дуле, Марина, Зоран, Андреја, 
Радован, Стева, Мирослав, Ненад, Слоба  и још 
двапут толико њих... Све су то наше колеге које с 
правом зовемо најхуманијима, јер се из године у 
годину, одазивају свакој акцији коју организује наш 
Актив добровољних давалаца крви. И не само тад! 
Они су ту и у случају неких 
већих несрећа и трагедија, 
каквих је, нажалост, било и 
2024, да дођу и дају крв и на 
тај начин спасу нечији живот. 
Свако од њих ће вам скромно 
рећи да се не сматра посебним 
због тога што редовно даје 
крв, јер за њих је то нешто 
нормално. Оно што је сигурно, 
веома су свесни колико је крв битна. Годинама са 
нашим даваоцима, као организатор акција, а и сам 
до недавно редовни давалац, је председник Актива 
добровољних давалаца крви Србијагаса Момчило 
Гаговић, који је увек пун речи хвале и захвалности 
свим колегама и, нарочито, колегиницама, који 
заједно редовно долазе на све акције у Завод за 

трансфузију крви 
Војводине.

-У децембру, 
у уобичајеном 
термину последњег 
петка у месецу, 
смо организовали 
последњу акцију у 
2024. години, која је, 
као и све претходне 
била успешна и са 
добрим одзивом. 

Било је нешто више 
од 20 наших давалаца 
крви, а већина је, после 
стандарног лекарског 
прегледа, могла и да да 
крв. Заиста бих и овом 
приликом хтео да захвалим 
свима онима који одвоје 
време од својих редовних 
обавеза на послу и дођу 
да заједно покажемо 
колико смо одговорни и 
хумани и да по ко зна који пут потврдимо и оправдамо 
епитет који иде уз назив наше компаније као једне 
од „најхуманијих средина“. На крају 2024. можемо да 
кажемо да су све акције биле добро организоване, 
да је број колега који се одазивао апелима да дођу и 
дају крв, био све већи и да смо успели да анимирамо и 

неколико нових млађих колега 
да нам се прикључе и учине 
наш „хумани покрет“ још јачим, 
рекао је за наш билтен Момчило 
Гаговић.

У овом разговору подсетили смо 
се и да је у 2024. организована 
једна посебна и такође веома 
успешна акција, и то у згради 

Пословног центра Србијагаса у Новом Саду. Дошле 
су тада колеге и из Зрењанина, Кикинде, из радних 
јединица на Путу шајкашког одреда бр. 3 и наравно 
они који раде у нашој главној згради. Било је лепо 
видети ову акцију у нашем холу и ред колега који 
чекају да покажу колико су хумани. Сличне акције 
планирају се и за ову годину, а циљ је помоћи некоме 
коме помоћ треба и показати колико смо великог срца 
и „драге воље“.  

ДАВАЊЕ КРВИ НАЈХУМАНИЈИ ГЕСТЗА ПРЕДСЕДНИКА СИНДИКАТА ИЗАБРАН 
МОМЧИЛО ГАГОВИЋ

На првој, конститутивној седници новог сазива Одбора 
Јединствене синдикалне организације „СРБИЈАГАС“ 
за више послодаваца, која је одржана данас у 
просторијама ЈП „СРБИЈАГАС“ на Путу шајкашког 
одреда бр. 3 у Новом Саду, за новог председника 
ЈСО, једногласно и јавним гласањем,  изабран је 
Момчило Гаговић из Службе општих послова у 
Новом Саду. Свих 13 новоизабраних чланова Одбора 
ЈСО, такође једногласно, за секретара ЈСО изабрали 
су Радана Поповића из Новог Сада, а за чланове 
Председништва, поред председника и секретара, 
и Дејана Рашковића из Београда и Владимира 
Милиновића из Зрењанина. 

За Надзорни одбор Синдикалне организације 
Србијагаса изабрани су Даница Дејановић, 
Јадранка Кијановић и Милош Козарев. Уједно, 
на данашњој седници изабран је и члан Одбора који 
ће бити овлашћено лице Синдикалне организације 
„Дистрибуцијагас Србија“, а то је Дејан Рашковић. 

Након спроведених избора у ЈСО „Србијагас“ за више 
послодаваца, који су организовани у 13 изборних 
јединица, за чланове Одбора ЈСО, изабрани су: Ненад 

Поповић, 
Саша 
Јанаћијевски, 
Владимир 
Милиновић, 
Горан 
Алексић, 
Марио Хорват, 
Радан Поповић, 
Момчило 
Гаговић, 

Марина Црнадак, Срђан Куруца, Дејан Рашковић, 
Марио Клачар, Тин Штула Вукушић и Предраг 
Ристић.

Одлуке о избору нових органа синдиката биће 
достављене послодавцу и надлежним органима 
синдиката на вишим нивоима, у року од 8 дана.

Чланови Одбора ЈСО нису данас изабрали своје 

представнике у 
вишим синдикалним 
органима-градским 
гранским синдикалним 
одборима, као 
и покрајинском 
и републичком 
гранском синдикату, 
а договорено је да то, 
након усаглашавања 
имена чланова Одбора, 

буде учињено на једној од наредних седница.

Све присутне је, по завршеном гласању, поздравио 
нови председник ЈСО „СРБИЈАГАС“ за више 
послодаваца Момчило Гаговић, који је захваљујући 
колегама на поверењу које су му указали, рекао да 
ће се чврсто залагати за побољшање материјалног и 
социјалног положаја запослених Србијагаса и заштиту 
и унапређење њихових права, боље услове рада, 
активан дијалог са послодавцем, као и отвореност 
Синдиката за све конструктивне предлоге и идеје за 
још бољи рад синдиката у интересу чланства. 

На првој наредној седници Одбора ЈСО, која ће 
бити одржана ускоро, биће усвојен План рада и 
детаљно договорени први кораци и активности новог 
руководства Синдиката, а предвиђен је и састанак 
нових чланова Одбора са представницима менаџмента 
компаније.          															 	 									 В.	Арсић 
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У Новом Саду конституисан нови Одбор ЈСО У децембру одржана последња акција добровољних давалаца крви Србијагаса у 2024.

НЕШТО ВИШЕ О НАШЕМ НОВОМ 
ПРЕДСЕДНИКУ СИНДИКАТА 

Нови председник Синдиката 
Србијагаса Момчило Гаговић 
ради у нашем предузећу већ 25 
година. Најдужи стаж стекао 
је у Радној јединици „Мерење 
и регулација-Лабораторија за 
гасну технику“, а од када су 
запослени Србијагаса прешли 
у нову пословну зграду на 
Булевару ослобођења 69, 

прешао је и он у Пословни центар, и то на место 
референта у Служби општих послова, где је његово 
радно задужење управо везано за бригу о одржавању 
и техничком функционисању те зграде. Дужи низ 
година био је и синдикални повереник, а оно у чему 
се нарочито истакао јесте организација ангажовање 
и окупљање добровољних давалаца крви Србијагаса, 
где компанија има изузетне резултате. Такође, био је 
често члан наших најуспешнијих спортских екипа које 
су побрале бројна признања на такмичењима у оквиру 
гасног и нафтног сектора, али и осталих јавних и 
комуналних предузећа.
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Преузето из других медија – Енергија Балкана

ГАСПРОМ У БУЏЕТУ ЗА 2025. ОБРАЧУНАО 
ЈЕФТИНИЈИ ГАС

Гаспром је приликом планирања буџета за 2025. годину 
поставио ниже извозне цене гаса од тренутних у Европи и 
Азији, као и ниже од просечне вредности за 2024. годину, 
изјавио је Фамил Садигов, заменик генералног директора 
руског гасног гиганта.

-Кључни параметри буџета за 2025. годину заснивају се на 
прогнозама макроекономских показатеља Министарства 
економског развоја Русије, као и до сада. Били смо још 
ригорознији у вези са ценама извоза гаса – поставили смо 
цену гаса нижу од тренутних тржишних цена у Европи 
и Азији, као и од просечних цена у 2024. години. Овакав 
приступ омогућиће нам да остваримо постављене циљеве 
чак и у неповољним ценовним околностима, рекао је Садигов, 
а наводи се у саопштењу компаније. 

Управни одбор Гаспрома одобрио је инвестициони програм и 
буџет за 2025. годину. Структура капиталних трошкова неће 
претрпети значајне промене – значајан део средстава и даље 
ће бити усмерен на спровођење приоритетних програма за 

подршку испорука гаса домаћем тржишту и за извоз. 

У глобалном енергетском сектору, кључни исход 2024. 
године је континуирани раст потражње за конвенционалним 
изворима енергије, упркос нестабилној геополитичкој 
ситуацији и повећаној пажњи на питања енергетске 
сигурности. Потрошња нафте, гаса и угља достигла је 
рекордне нивое. Према прелиминарним проценама, глобална 
потрошња гаса у 2024. години порасла је за више од 100 
милијарди кубних метара. Главни део овог раста забележен 
је у Русији, Кини и Индији. 

Руски гас, првенствено онај који Гаспром испоручује путем 
гасовода, има кључну улогу у осигурању поузданих испорука 
гаса Кини. Од 1. децембра дневне испоруке путем гасовода 
„Снага Сибира“ достигле су максимални уговорни ниво пре 
предвиђеног рока. Пројекат испорука гаса путем друге, 
тј. Далекоисточне руте, одвија се према плану. Према 
релевантним прогнозама, потрошња гаса у Кини наставиће 
брзо да расте на дужи рок.

Раст потрошње гаса у 2024. години забележен је и у 
централноазијским земљама попут Казахстана, Узбекистана 
и Киргистана, које доследно развијају сарадњу са Гаспромом 
у вези са увозом руског гаса путем гасовода. Једина регија у 
свету која је забележила пад потрошње гаса била је Европска 
унија и Уједињено Краљевство. 

Као власник највећих резерви природног гаса, који је 
ефикасан и еколошки прихватљив извор енергије, Гаспром 
ће наставити с прогресивним развојем, узимајући у обзир 
актуелне трендове на глобалном енергетском тржишту. 

                  (www.energijabalkana.net)

Свет гаса

ПОНОВО РАДИ ШАХ ДЕНИЗ
Компанија Бритиш Петролеум поново је покренула своју 
платформу Алфа Шах Дениз у Азербејџану након што је 
решено техничко питање на гасоводу због којег је њен 
рад био обустављен, пренели су крајем јануара светски 
медији. Како је саопштено из те компаније, у потпуности 
је отклоњен технички квар на подводном гасоводу који је 
повезивао платформу са терминалом Сангачал.

-Производња и извоз са платформе Шах Дениз Алфа се 
сада постепено успостављају. За овај процес биће потребно 
још неколико дана. „БП“ наставља да блиско сарађује са 
свим партнерима како би координирали даље планове и 
активности, наведено је из британске компаније.Технички 

квар је лоциран 7. јануара, а због тога су производња и извоз 
гаса са поменуте платформе били привремено обустављени. 
                               (www.energijabalkana.net)

За разлику од ранијих 
година, када су 
запослени Србијагаса 
симболичан испраћај 
старе и дочек Нове 
године, обележавали 
на неком месту ван 
предузећа, у веселој 
и сасвим другачијој 
атмосфери, овога 

пута договорено је и одлучено, како пре свега од 
стране нашег синдиката, тако и и уз сагласност 
пословодства, да се у складу са тренутком у којем 
живимо и свим оним што је пред крај године оставило 
дубок и тужан печат на град у којем је седиште наше 
компаније, стара година испрати на тих и скроман 

начин. Тако је било 
у свим радним 
јединицама 
Србијагаса. Уз 

пригодно послужење 
у нашим пословним 
просторима, окупиле 
су се колеге да на 
кратко попричају о 
резултатима године 
која је за нама и 
да заједно пожеле 
бољу, срећнију и, на 
пословном плану, 
још успешнију годину, која ће и предузећу у којем 
радимо и нама самима донети још више од онога што 
смо постигли и имали у 2024! Нека нам је свима на 
здравље и срећу ова 2025, у којој ћемо обележити 
две деценије рада и постојања, деценије у којима 
смо и када је било тешко, и када је било мало лакше, 
али увек са великим успехом, успевали да испунимо 
свој основни задатак – сигурно редовно и безбедно 
снабдевање тржишта Србије природним гасом.   
                                  В.А.

Испраћај старе и долазак Нове године у складу са тренутком у којем живимо

У ЗДРАВЉУ, СРЕЋИ И УСПЕХУ НЕКА НАМ ЈЕ 2025!

У позитивном духу и са добрим жељама, 
наше бивше колеге окупљене у Удружењу  
пензионисаних радника Србијагаса, као и 
ранијих година, у Клубу „Соња“ у Новом Саду, 
прославили су 30. децембра, Нову годину. 
Присетили су се овом приликом и шта се све, за 
њих, значајно догодило током 2024, и наздравило 
доласку наступајуће 2025. године. Било их 
је око 50, а поред председника УПР Бошка 
Тодоровића и његових сарадника у врху наше 
пензионерске организације, већ по традицији, 
овом новогодишњем дружењу присуствовао је и 
председник Савеза пензионера Војводине Милан 
Ненадић. Сви они једни другима упутили су најлепше 
жеље за добро здравље, пре свега, али и за сваку 
личну и породичну срећу, мир и благостање. И ове 

године, слична дружења организована су и у свим 
другим клубовима Удружења пензионера Србијагаса, 
па је тако на пригодан начин Нова година дочекана 
и у Кикинди, Зрењанину, Београду и Панчеву. У овом 

кратком новогодишњем извештају казали су нам 
и да не заборавимо да споменемо да су у току 
припреме за потписивање, односно закључење 
уговора о осигурању који, традиционално, наше 
пензионерско удружење потписује са ДДОР-ом 
из Новог Сада. Циљ је да пензионери и њихове 
породице буду боље обезбеђене за случај неких 
несрећних околности и догађаја. У име редакције 
нашег билтена, ми им желимо срећну Нову 
годину, добро здравље и дуг живот! 
       В.А.

Наши пензионери традиционално заједно дочекали 2025!

НАЈЛЕПШЕ ЖЕЉЕ И ОД НАШИХ НАЈСТАРИЈИХ
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Милица Пријић

Нас неколико другарица смо, стицајем околности, 
упознале једну Кубанку која је,  са својим момком, 
Кубанцем, дошла да живи овде код нас, у Нови Сад. 
Ту им се родило прво дете, крстила се на нашем 
„Официрцу“, ту се и венчала, а за њеног малог Сема 
кажемо да је „прави Лала“. У међувремену, она нас је 
учила да играмо салсу. И тако, када нам је рекла да 
планира да иде на Кубу, како би мали Сем први пут 
видео своје баке, одмах смо знале да и ми желимо да 
идемо тамо са њима. 

-Негде сам прочитала да када путујете далеко, 
упознајете себе. Ово је било једно такво путовање. 
Куба ме је научила да видим лепоту у чудном и 
непознатом, да уживам у откривању различитости 

и да заволим себе још више баш такву каква јесам. 
Прва три дана  провеле смо у Хавани. Прелеп град, 
сав у дивним здањима, где једна поред друге живе 
угланцане и сређене зграде и оне које је појело 
време. Обишли смо Хавану у олдтајмеру, били на 
Тргу Револуције, Старој Хавани, видели њихов прелеп 
универзитет, били у Хемингвејевој кући... После смо 
свратили и у његову омиљену „кафану“ Ел Флоридита 
на по један „даикири“, како другачије. Оно што још 
Хавану чини посебном, као и целу Кубу, јесу људи који 
имају своју посебну енергију, дух, ритам... Живот им 
није нимало лак. У Хавани смо боравили у приватној 
кући у не баш популарном крају за туристе. Рекли су 
нам да будемо опрезни и да се чувамо. Ипак, топлина 
и добродошлица већ на почетку. На  доласку у кућу, 
један фризер у приземљу почастио нас је кафом. 
Обрадују се Кубанци кад чују да смо из Србије, а 
тренутно нас највише поистовећују са Николом 
Јокићем. 

-А где су Кубанци, ту је и музика и плес. У којем год 
делу града да се налазите,  увек се у позадини чује 
нека музика. У једном ресторану смо слушали два 
оперска певача. Где год да седнете, одморите од 
шетања и разгледања, ту неко пева и плеше. На 
Старом тргу сам снимила човека како плеше са псом. 
Каква радост и доживљај за мене! А након Хаване, 
са нашим новосадским Кубанцима смо отишли у 
њихово родно место Сагва ла Гранде, које се налази 
на неких пет сати вожње од Хаване. Аутопут, три 
траке у сваком смеру, али тек покоја кола срећемо 
успут, кажу несташица је бензина. Интересантно је 
да крајњу траку Кубанци користе да суше пиринач. 
Кад смо код пиринча, не могу а да не кажем да је 

Разгледница са Кубе

ЗЕМЉА БОЈЕ, КОНТРАСТА, МУЗИКЕ, ЉУБАВИ...
ЗЕМЉА ИЗ КОЈЕ СЕ ВРАЋАТЕ СА ОСМЕХОМ

њихов пиринач много укуснији од пиринча који ми 
овде једемо. -Е овде смо виделе како заиста живе 
Кубанци. И овде смо доживеле дирљив тренутак када 
видите како то изгледа када се деца враћају кући 
после седам година да виде своје мајке, а оне своје 
унуче. Било је суза, сви смо плакали и истовремено 
били неизмерно срећни. После емотивног дочека, сели 
смо за трпезу. Ти дивни људи су за нас, Новосађанке, 
спремили посебну вечеру. Био је то преукусан пиринач 
са крабом, мислим да ништа лепше у животу нисам 
јела. После вечере, наши домаћини су показали чиме 
то још Куба плени. Плесало се и певало до касно у ноћ. 

-Растајемо се са нашим Кубанцима и идемо на 
једно право туристичко место, на острво препуно 
популарних “resort”-a, по препоруци наших пријатеља. 
Не знамо како је у Варадеру, али нас је Кајо Санта 
Мариа, који смо посетили, одушевило. Лепота која нас 
је тамо дочекала тешко да може речима да се опише. 
Километри простране плаже са ситним белим песком. 
И наравно плес, часови на плажи, поред базена и 
увече латино диско. Кубанци плешу са уживањем и 
то није само „фора“ за туристе, они заиста осећају и 
живе тај плес. 

-На путу назад за Хавану, и напослетку Србију, 
свратили смо и до Санта Кларе. Мали, миран, слатки 
градић богате историје. Нама је било јако занимљиво 

што смо се обреле у овом градићу баш на дан када је 
пре 66 година, пред Санта Клару стигао оклопни воз 
којег је Фулхенсио Батиста послао за Сантјаго где је 
требало да заустави револуционаре, али се оклопни 
воз у ком се налазило преко 300 војника тај дан 
зауставио овде, јер је било Бадње вече и ту су стали 
да вечерају. То је искористио Ернесто Че Гевара који је 
са својим герилцима, док су војници у возу вечерали, 
ишчупао шине како воз не би могао да настави пут. 
Пет дана касније се одиграла последња битка када 
је двадесетак герилаца савладало преко 300 војника 
из воза. Након те битке Фидел Кастро је прогласио 
победу револуционара, а Че Гевари је у овом граду 
посвећен маузолеј као и споменик „Трен Блиндадо“. 
Јако се осети Че Геварин дух у овом граду. Овде смо 
успеле и да попијемо за мене најлепшу пиња коладу 
на целој Куби. 

-Негде сам пронашла да је тачно значење речи Куба 
нејасно, али да може да се преведе као „где је плодна 
земља у изобиљу“ или „одлично место“. Свиђа ми се 
овај превод. Јер, на Куби смо се незаборавно провели, 
пробали плодове те родне земље, видели како Сем 
ужива тамо одакле је потекао, сазнали да ће добити 
брата или сестру, упознали нове људе плесали и 
уживали... Једноставно, Куба нас је лепо дочекала и 
још лепше испратила.

Једну	лепу,	необичну	и	инспиративну	причу	из	једне	од	најатрактивнијих	туристичких	дестинација, 
са	нама	је	поделила	наша	колегиница	из	Центра	за	спољну	трговину.	Њена	разгледница	почиње	овако...
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Паритети

АНАЛИЗА ЦЕНА ЕНЕРГЕНАТА

ЈП “СРБИЈАГАС”, Нови Сад
Булевар ослобођења 69, 21000 Нови Сад, Србија
ТЕЛ + 381 21 481 1004 / + 381 21 481 2703 / ФАКС + 381 21 481 1305
www.srbijagas.com

НАПОМЕНЕ:

* Плаћа се по утрошку месечно

** Цена је дата без транспорта и манипулативних 
трошкова ЈТ бројило зелена зона, ДТ зелена зона и ДТ 
плава зона нижа тарифа нису узети у обзир јер би се 
приликом грејања изашло из оквира тих зона. На укупну 
потрошњу додаје се фиксни део.

Извори цена:
природни гас - ЈП „СРБИЈАГАС”
природни гас - „НОВИ САД-ГАС” д.о.о.
пропан бутан у боци 10kg - „Кнез Петрол”, Руменка
електрична енергија - „ЕЛЕКТРОПРИВРЕДА СРБИЈЕ”
угаљ - „Тропикал БГД“,  Овча, „Good Will-WG”, Крњача
пелет - „Good Will-WG”, Крњача

Цене су без ПДВ-а узете за период јануар 2025.

Припремили: Драгана Драгишић и Владимир Петровић

Период	јануар	2025.
Период јануар 2025.

ВРСТА ГОРИВА ЈЕДИНИЦ
А МЕРЕ

ЦЕНА ПО 
ЈЕДИНИЦИ 
МЕРЕ (РСД)

ДОЊА 
ТОПЛОТНА 

 МОЋ 
(МЈ/ј.м.)

КОЕФИЦИЈЕН
Т КОРИСНОГ 

ДЕЈСТВА

ЕФЕКТИВН
А ЦЕНА 
(РСД/МЈ)

ИНДЕКС ЦЕНЕ 
ПРЕМА 

НАЈЈЕФТИНИЈЕМ 
 ЕНЕРГЕНТУ

УВЕЋАНЕ ЦЕНЕ 
ПРЕМА ЦЕНИ 

НАЈЈЕФТИНИЈЕГ 
 ЕНЕРГЕНТА

Природни гас*- ЈП "СРБИЈАГАС" kWh 4.57 3.6 0.85 1.49 1.00 0.00%
Природни гас*- ДП ''НОВИ САД-ГАС'' kWh 4.7 3.6 0.85 1.54 1.03 2.84%
Пропан Бутан-ТНГ  kg 208.33 45.9 0.85 5.34 3.58 257.54%
Струја-ЈТ*   плава зона kWh 11.9558 3.6 0.99 3.35 2.25 124.62%
Струја-ЈТ*   црвена зона kWh 23.9117 3.6 0.99 6.71 4.49 349.24%
Струја-ДТ*  плава зона   виша kWh 13.6638 3.6 0.99 3.83 2.57 156.71%
Струја-ДТ*  црвена зона виша kWh 27.3276 3.6 0.99 7.67 5.13 413.42%
Струја-ДТ*  црвена зона нижа kWh 6.8319 3.6 0.99 1.92 1.28 28.35%
Угаљ Вреоци сушени-лигнит комад/коцка** t 20,000.00 15.421 0.6 2.16 1.45 44.73%
Угаљ Пљевља коцка** t 16,666.67 14.021 0.6 1.98 1.33 32.66%
Угаљ Бановићи -мрки-орах** t 19,166.67 16.5 0.6 1.94 1.30 29.63%
Пелет t 25,400.00 17 0.91 1.64 1.10 9.94%

Припремили: Драгана Драгишић

НАПОМЕНЕ: Извори цена: Владимир Петровић 

*    Плаћа се по утрошку месечно природни гас - ЈП "СРБИЈАГАС"
**  Цена је дата без транспорта и манипулативних трошкова природни гас -"НОВИ САД-ГАС" д.о.о.
ЈТ бројило зелена зона, ДТ зелена зона и ДТ плава зона нижа тарифа пропан бутан у боци 10кг - "Кнез Петрол", Руменка
нису узети у обзир јер би се приликом грејања изашло из оквира тих електрична енергија  - "ЕЛЕКТРОПРИВРЕДА СРБИЈЕ"
зона. На укупну потрошњу додаје се фиксни део. угаљ -"Тропикал БГД", Овча, "Good Will-WG", Крњача

пелет -"Good Will-WG", Крњача

Цене су без ПДВ-а узете за период јануар 2025.

УПОРЕДНА ТАБЕЛА ЦЕНА ГРЕЈАЊА ЗА РАЗЛИЧИТЕ ЕНЕРГЕНТЕ У ШИРОКОЈ ПОТРОШЊИ
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Период јануар 2025.

ВРСТА ГОРИВА ЈЕДИНИЦ
А МЕРЕ

ЦЕНА ПО 
ЈЕДИНИЦИ 
МЕРЕ (РСД)

ДОЊА 
ТОПЛОТНА 

 МОЋ 
(МЈ/ј.м.)

КОЕФИЦИЈЕН
Т КОРИСНОГ 

ДЕЈСТВА

ЕФЕКТИВН
А ЦЕНА 
(РСД/МЈ)

ИНДЕКС ЦЕНЕ 
ПРЕМА 

НАЈЈЕФТИНИЈЕМ 
 ЕНЕРГЕНТУ

УВЕЋАНЕ ЦЕНЕ 
ПРЕМА ЦЕНИ 

НАЈЈЕФТИНИЈЕГ 
 ЕНЕРГЕНТА

Природни гас*- ЈП "СРБИЈАГАС" kWh 4.57 3.6 0.85 1.49 1.00 0.00%
Природни гас*- ДП ''НОВИ САД-ГАС'' kWh 4.7 3.6 0.85 1.54 1.03 2.84%
Пропан Бутан-ТНГ  kg 208.33 45.9 0.85 5.34 3.58 257.54%
Струја-ЈТ*   плава зона kWh 11.9558 3.6 0.99 3.35 2.25 124.62%
Струја-ЈТ*   црвена зона kWh 23.9117 3.6 0.99 6.71 4.49 349.24%
Струја-ДТ*  плава зона   виша kWh 13.6638 3.6 0.99 3.83 2.57 156.71%
Струја-ДТ*  црвена зона виша kWh 27.3276 3.6 0.99 7.67 5.13 413.42%
Струја-ДТ*  црвена зона нижа kWh 6.8319 3.6 0.99 1.92 1.28 28.35%
Угаљ Вреоци сушени-лигнит комад/коцка** t 20,000.00 15.421 0.6 2.16 1.45 44.73%
Угаљ Пљевља коцка** t 16,666.67 14.021 0.6 1.98 1.33 32.66%
Угаљ Бановићи -мрки-орах** t 19,166.67 16.5 0.6 1.94 1.30 29.63%
Пелет t 25,400.00 17 0.91 1.64 1.10 9.94%

Припремили: Драгана Драгишић

НАПОМЕНЕ: Извори цена: Владимир Петровић 

*    Плаћа се по утрошку месечно природни гас - ЈП "СРБИЈАГАС"
**  Цена је дата без транспорта и манипулативних трошкова природни гас -"НОВИ САД-ГАС" д.о.о.
ЈТ бројило зелена зона, ДТ зелена зона и ДТ плава зона нижа тарифа пропан бутан у боци 10кг - "Кнез Петрол", Руменка
нису узети у обзир јер би се приликом грејања изашло из оквира тих електрична енергија  - "ЕЛЕКТРОПРИВРЕДА СРБИЈЕ"
зона. На укупну потрошњу додаје се фиксни део. угаљ -"Тропикал БГД", Овча, "Good Will-WG", Крњача

пелет -"Good Will-WG", Крњача

Цене су без ПДВ-а узете за период јануар 2025.

УПОРЕДНА ТАБЕЛА ЦЕНА ГРЕЈАЊА ЗА РАЗЛИЧИТЕ ЕНЕРГЕНТЕ У ШИРОКОЈ ПОТРОШЊИ
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